

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DOUALA

Secrétariat Général

Direction des
Affaires Académiques et de la
Coopération

Division de l'Enseignement et des
Personnels Enseignants

N° 24/00899/2024/UD/VREPDTIC/SG/DAAC/DA/DEPE



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

THE UNIVERSITY OF DOUALA

General secretariat

Department of Academic Affairs
and Cooperation

Division of Teaching and Teaching Staff

16 AOUT 2024

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

Le Recteur de l'Université de Douala porte à la connaissance de la communauté universitaire et le public que les préinscriptions au titre de l'année académique 2024/2025 dans les établissements de l'institution dont il a la charge, débiteront le lundi 19 Août 2024 à 7h30 et prendront fin le 31 Octobre 2024 avec la publication des listes des candidats(es) retenus(es) et le démarrage immédiat des cours le 07 octobre 2024 pour le cycle licence conformément à l'arrêté n° 24/00899/MINESUP/SG/DCAA/DAJ/SDSAA du 04 juin 2024.

Les opérations relatives à ces préinscriptions se feront sur le site web : <http://www.systhag-online.cm>.

Les informations complémentaires sur les conditions desdites préinscriptions sont disponibles dans les différents établissements.

The Rector of the University of Douala informs the university community and the public that pre-registrations for the 2024/2025 academic year, for undergraduates, in the establishments of the institution for which he is responsible will begin on Monday, 19 August 2024 at 7:30 a.m. and will end on October 31, 2024 with the publication of the lists of successful candidates and the immediate start of courses scheduled for October 7, 2024 according to decree n°24/00899/MINESUP/SG/DCAA/DAJ/SDSAA of June 4, 2024.

Operations relating to these pre-registrations will be carried out on the website: <http://www.systhag-online.cm>.

Additional information on the conditions of said pre-registrations is available in the various establishments.

16 AOUT 2024

Le RECTEUR/THE RECTOR

- AMPLIATIONS:**
- MINETAT/MINSUP (ATCR)
 - Vices Recteurs
 - SG
 - DAAC/DEPE
 - Chefs d'Établissements
 - Archives/Chronos



POUR LE RECTEUR DE L'UNIVERSITÉ
DE DOUALA ET PAR DELEGATION
Le Secrétaire Général

Agrégé des facultés françaises de droit